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Pres(s)praat februari 2003 

 



De eerste maand van dit jaar zit er al weer op. Het ene moment vieren we met 
zijn allen  nog het nieuwe jaar en voor je het weet sta je hout te kappen bij 
Arnold van der Goot. De eerste ronde was op 25 januari; erg gezellig, veel 

gepraat met elkaar en niet zonder resultaat: 5 bomen 
gingen tegen de vlakte en zijn keurig in mooie 
brokken opgestapeld onder de bergkap. Daarna een 
borrel  met een goed vullende “afsluiting”:  
huisgemaakte erwtensoep van Toon Gasseling. 
Alleen al daarom zou je zo’n dag niet willen missen! 
De tweede ploeg trad aan op 1 februari en aan de 
foto’s te zien ging het er heftig aan toe. Zeker is dat 
Arnold en Hacha er voorlopig weer warmpjes bij 
zitten! 
De foto’s zijn te zien op www.lions.nl/doetinchem 
onder “projecten”. 

Dank allemaal voor de inzet! 
 
Ons Lions-lid Dick de Bruin is momenteel thuis in afwachting van de definitieve 
oproep om geopereerd te worden. Waarschijnlijk zal dit in de 2e week van 
februari gebeuren. Dick ziet er monter uit en voelt zich goed.  Namens alle 
Lions wensen wij Dick veel sterkte en een snel herstel toe.  
 
Zoals al door mij is gememoreerd organiseert de Lions Club Dorsten op 
donderdag 13 februari een weldadigheidsconcert. Dit wordt uitgevoerd door het 
Bundes Schutz Grenz Orchester uit Hannover. Wij zijn uitgenodigd door onze 
Jumelage club dit concert bij te wonen. De kosten zijn slechts € 13,-- per 
persoon en na afloop is er nog een “gemütliches Zusammensein”. 
Informatie en kaarten zijn verkrijgbaar bij Jan Kruit. Ik hoop en reken er eerlijk 
gezegd ook op, dat onze club met een stevige delegatie vertegenwoordigd zal 
zijn in Dorsten. 
 
N.B. 
Vergadering van 5 maart. 
 
Lion Henk Kouwenberg wil zijn presentatie over zijn leven en werk in de 
tandartspraktijk  houden. Dat betekent dus dat deze vergadering N I E T in De 
Heereboer zal plaatsvinden, maar aan de Heyermansstraat nr. 8 te Doetinchem. 
Gelieve dit alvast in de agenda te noteren! 
 
Met Lionsgroet,   
Marnix Jansen Venneboer 

Nescio: kort of lang 
 



De Nederlandse lionswebsite gaat veranderen. Je kunt zelfs een stem 
uitbrengen om de definitieve vorm te kiezen. Daarvoor moet je surfen 
naar www.lions.nl/nieuwontwerp/ en een drietal mogelijkheden verschijnen 
in beeld. Ga er eens naar toe en stem op 1. Ook Lions gaan met hun tijd 
mee. 
Dat moet ik zelf ook en, indachtig de kritiek dat er in ons bulletin wel erg 
veel tekst staat, probeer ik ook te vernieuwen. Daarom twee verslagen 
van de nieuwjaarsbijeenkomst: een korte vingeroefening en een lange 
versie. En nee, er kan niet over gestemd worden. De definitieve vorm zal 
in het maartnummer duidelijk worden. Benieuwd? Nescio. 
 

Nieuwjaarsbijeenkomst (nieuwe stijl) 
 

Dertig Lions, hun partners, plus Roel en Ineke bezochten de 
nieuwjaarsbijeenkomst 2003. In de Gruitpoort werd de tentoonstelling 
“Nieuw Jaar, Nieuw Werk” bezocht. En bijgepraat. Daarna werd er 
gegeten in het Borghuis. De president wenste iedereen allegoeds, Pierre 
Klaassen vertelde over het Borghuis, er was muziek en tailtwister Chris 
vertelde over zichzelf. Een goed begin van het nieuwe jaar. 
 
De secretaris. 
 

Nieuwjaarsbijeenkomst (oude stijl) 
 

Een prachtige winterdag verleidde 25 Lions, vergezeld door hun 
partners, en Ineke Stutvoet en Roel Aalders om te voet, per fiets of 
gewoon per mobiel naar de Gruitpoort te komen om het nieuwe jaar te 
vieren. 
Daar hadden wij de primeur van de traditionele 
tentoonstelling “Nieuw Jaar, Nieuw Werk”, die pas de 
volgende dag officieel geopend zou worden. Maar 
eerst werd natuurlijk, ondanks de rookvrije dwang, 
uitvoerig bijgepraat, handen geschud en waar 
mogelijk veel gekust. 
Verwachtingsvol werden wij groepsgewijs naar 
bovengestuurd om de kunstwerken te bewonderen. 
Als scribent zorg je er wel voor bij de eerste groep te 
horen om vervolgens te constateren dat de rondleider zelf  niet goed wist 
wat hij zou vertellen en er dus een wat ongemakkelijke situatie ontstond 
waarin wij wat ronddwaalden in wat zo grotesk “de expositieruimte” wordt 
genoemd en hij zo onopvallend mogelijk vlug wat papieren doorkeek, 
want “ik heb het eigenlijk ook nog niet goed gezien.” Slordige minachting 
van je gasten. 



 
Het initiatief is natuurlijk prachtig: jonge, pas afgestudeerde kunstenaars 
de gelegenheid geven zich te presenteren. Maar erg gemakkelijk was 
het allemaal niet. Wat te denken van de volgende toelichting: 
“ Zoals de tastzin je bewust maakt van de grens tussen je lichaam en de 
wereld, geeft het raakvlak tussen binnenwereld en buitenwereld je een 
besef van jezelf. Daar waar ze aan elkaar raken word je je bewust van 
beide. Daar waar je binnenwereld de buitenwereld raakt, ben je echt 
alleen.” ( Dat laatste is misschien waar als je onder de douche staat, 
maar het lijkt mij bepaald niet van toepassing als je met 120 over de 
snelweg rijdt. HB) 
en ook nog deze: 
“Huid is een feitelijke begrenzing, een scheiding tussen wat ervoor ligt en 
wat erachter, wat binnen is en wat buiten. Is het noodzakelijk ze 
gescheiden te houden? Bestaat er een gebied tussen binnen en buiten. 
Is de begrenzing er om het binnenste toe te dekken of het buiten af te 
schermen.” 
Terwijl ik naar soms best wel fraaie kunstwerken kijk, knijp ik stiekem 
hard in mijn vel en word pijnlijk mijn binnenwereld gewaar, maar de 
buitenwereld komt gewoon via mijn oor, want de in de foyer 
achtergebleven Lions produceren een hels kabaal dat de 
gelegenheidsconservator bijna onverstaanbaar maakt. Over de reling 
naar beneden kijkend zie ik geen opgewonden gesprekken of hevige 
ruzies maar beschaafd pratende Lions die zich niet bewust zijn van het 
feit dat de akoestiek  van de Gruitpoort veel lijkt op die van het 
amfitheater van Efese, die daar wel, maar hier niet functioneel is. 
Nee, vanmiddag is voor mij zeker niet het juiste moment voor moderne 
kunst, zeker niet na het aanschouwen van een reeks slordig tegen de 
wand geflikkerde foto’s, waarbij dan nog gezegd wordt dat de techniek 
niet belangrijk is, maar dat het om het idee gaat. Aan m’n hoela! Ik wil 
alleen maar kijken naar prachtige dingen zonder mij eerst door de 
diepere, esoterische betekenis ervan te moeten worstelen. 
(Toevallig word ik daarin een week later bevestigd door een interview in 
de NRC met Rudi Fuchs (voor TvO: 17 januari blz 27). Hij zegt daarin 
o.a.: “de essentie van een kunstwerk is dat je het nooit uit kan leggen. 
(…) Het gaat erom dat de mensen denken: wat heb ik 
daar nou gezien? En dat ze dan denken: ja, ik vind 
het een goed werk.”) 
 
Na nog geruime tijd nicotinevrij gekeuveld te hebben 
met die en gene verplaatsen wij ons naar het 
Borghuis, waar een vijftal andere Lions aansluiten en 
het rituele handenschudden en zoenen zich herhaalt. 



Het klinkt raar of misschien juist wel goed, maar in het Borghuis komen 
is toch ook een beetje thuiskomen, omdat wij als club toch een zekere 
band ermee hebben. Dankzij Voorhuis kan menig etablissement jaloers 
zijn op de inrichting. Buitengewoon sfeervol. Nadeel is wel dat door de 
personele bezetting je de hele avond aan een vaste tafel gebonden bent, 
hetgeen mijn disgenoten niet erg bezwaarlijk vonden want wij zouden 
worden bediend door (blonde) Ali, hetgeen een charmant vooruitzicht 
leek. Een kleine teleurstelling dus toen Ali een gitzwarte boomlange 
jongeman bleek te zijn, die met zijn priemende ogen toe leek te kijken of 
wij wel in staat waren een eenvoudige bestelling te plaatsen. 
 
Verhelderend was het praatje van Pierre Klaassen die het wel en wee 
van het Borghuis de revue liet passeren. Geweldig om te horen dat het 
Borghuis zich crescendo ontwikkelt en dat zelfs sneller dan verwacht. 
Hetgeen niet echt verbazingwekkend is want het buffet mocht er zeker 
zijn. Evenals de charmante muziek die er voor zorgde dat af en toe 
jeugdsentimenten opborrelde. Helaas werd ik min of meer op de vingers 
getikt toen mij, op weg naar het buffet, het kleinste euro-biljet in de 
daarvoor bestemde doos stoppend, welhaast verwijtend gevraagd werd 
of ik de trend dacht te zetten. Gek toch dat er nog steeds mensen zijn 
die niet weten hoe erg de studiefinanciering is uitgemolken. 
 

Natuurlijk was er ook de nieuwjaarstoespraak 
van Marnix, die met enige terechte trots terug 
keek op zijn eerste halfjaar. Het lijkt allemaal 
zo gewoon, maar omdat ik het van zo dichtbij 
meemaak, moet het maar  weer eens gezegd 
worden dat presidenten jaar in jaar uit 
verschrikkelijk hun best doen om van “hun” 
jaar iets moois te maken. En dat geldt zeker 
voor Marnix in een jaar dat toch al zo bijzonder 
voor hem is. Chapeau!    
 

Evenmin mag onvermeld blijven dat tailtwister Chris niet ongevoelig is 
voor kritische opmerkingen, hoewel ik niet uitsluit dat hij die zelf 
verzonnen heeft. Volgens eigen zeggen had hij zich bijzonder goed 
voorbereid en daarbij zich voorgenomen iets van zichzelf te laten 
kennen. Tot mijn schande moet ik zeggen dat mij weinig is bijgebleven, 
waarschijnlijk omdat ik geboeid was door de tegenstelling tussen zijn 
rustige betoog en zijn opvallend zenuwachtig trillende rechterbeen. Ik 
herinner mij alleen dat hij ’s avonds op de bank tv zit te kijken (maar 
waarnaar, ho maar), doch dat was slechts een citaat uit het boek waarin 
hij zo’n belangrijke rol speelt. In ieder geval hebben wij allen 



buitengewoon veel kunnen lachen. 
Halsreikend kijk ik dan ook uit naar 
de avond waarop hij zijn belofte 
nakomt door zijn zo beroemde 
familielid Cobie uit Lunteren naar de 
Heereboer te laten komen. 
 
HB. 
 
 
 

Ingekomen stukken 

 
De laatste vergadering is al weer twee maanden geleden. Sindsdien is er 
weer heel wat post binnengekomen. Het merendeel gaat naar de blauwe 
map, maar die wordt tijdens de vergadering natuurlijk zelden 
doorgesnuffeld. Daarom hieronder een klein overzicht van wat al zo 
binnenkomt. 
 
• Een aankondiging van het Lions Bridgekampioenschap van 

Gelderland op zondag 9 maart a.s. in Terborg. Het goede doel is 
de stichting vriendenclub Slingeland Ziekenhuis. Inschrijfformulier 
bij secretaris. 

• Uitnodiging voor presentatie Moeder Teresa Stichting in Ulft. 
• Praatstuk VDG Ad Meijers : Wat er op de Lions agenda’s zou 

moeten en hoe? Suggesties om de lionsorganisatie te verbeteren. 
• Verzoek om deelname aan de actie “Liefs uit Zeeland” van 

LadiesCircle ’46 Schouwen-Duiveland. Cd verkoop t.b.v. 
vakantiewoningen voor gehandicapten in Renesse. 

• Nieuwjaarswens Sitchting Vluchtelingen Werk Oost-Gelderland 
plus aankondiging concert Ama’s. 

• Verslag nationale Conventie van 28 november jl., 12 pagina’s 
eerlijk gezegd niet bijster interessante stof. 

• Thobela 5 en 6. Een verslag van Joost Hagendoorn vanuit Zuid-
Afrika over zijn activiteiten als ontwikkelingswerker. (Wij hebben 
zijn verblijf deels gesponsord. Tweederde van zijn tijd zit er op en 
hij zit in een klein dipje. Lijkt erg veel op de zogenaamde gulden 
snede.) 

• De digitale versie van het clubblad van Isala. 15 pagina’s rolde uit 
de printer met veel ditjes en datjes en een artikel over “Lionscodes 
…nog van deze tijd?” . Een wat moeizame poging om zich “te gaan 
bezinnen op de bestaande codes, mores en rituelen en deze voor 



onszelf te herijken op hun actuele toegevoegde waarde aan onze 
club.” Tja … Jullie secretaris is blij dat het blad maar vier keer per 
jaar verschijnt, dat scheelt een hoop printen. 

• Een verzoek van de KNNV om de toegezegde subsidie over te 
maken, nadat wij een jaar lang niets hebben gehoord van deze 
club en er ook geen antwoord is gekomen op onze vraag om de 
jubileumtentoonstelling in clubverband te mogen bezoeken. 

• Uitnodiging voor de 12e Nationale Kampioenschappen in 
Apeldoorn op 2 februari. (Zijn dus inmiddels gehouden.) 

• Uitnodiging van de LC Nunspeet om deel te nemen aan een veiling 
in kunst, antiek en curiosa. Opbrengst voor het Unicef project 
Net4Kids. De veilingcatalogus is te vinden op 
www.veilinglionsnunspeet.nl . De laatste stand is dat er al ruim 340 
kavels zijn aangemeld. 

• Notulen 2e kabinetsvergadering op 26-11-02 
• Nieuwsbrief nieuwe stijl van DG Kees van Wingerden. 
• Notulen 2e zonevergadering die door onszelf zijn gemaakt, 

verzonden en digitaal weer terugontvangen. 
• Clubbladen van LC De Liemers, de enige club die ons dit 

regelmatig toestuurt. Lekker leesbaar en veel ins en outs van de 
(waarschijnlijk levendige) club. Bewondering voor het hoge bedrag 
dat zij jaarlijks bijeenbrengen voor fundraising uit wat zij noemen 
de normale activiteiten: 9800 euro! Kunnen, nee eigenlijk moeten, 
daar een goed voorbeeld aan nemen. 

• Aankondiging van LC Groenlo Slingelanden van een avondseminar 
op 10 maart a.s. met als onderwerp “Pak de Klant”, vooral bestemd 
voor organisaties die inzet en motivatie van personeel willen 
benadrukken met een avond uit. 

• Uitnodiging voor een promotieavond van de Stichting Kunst en 
Beheer, met o.a. een optreden van Liesbeth List op 28 januari j.l. 
Gus en ik waren present.  

• Samenvatting van de toespraak van Lion Henri Jansen op de 
laatste najaarsconventie met als onderwerp de positie van 
zwerfkinderen vooral in Oost-Europa. 

 
Zo bij elkaar toch gauw zo’n 80 pagina’s post, waarvan 90% per mail. 
Het is dat ik geen hekel aan lezen heb, maar veel is het natuurlijk wel. 
 
De secretaris. 
 
De zonevoorzitter op bezoek 
 



Wij hadden het allemaal niet zo in de gaten, maar aan het eind van de 
laatste taphap gaf de president het woord aan Jan Kruit, die niet als lid 
van onze club, maar als zonevoorzitter het woord tot ons richtte. Een 
beetje onwennig voor beide kanten leek het wel. Maar toch is het gepast 
om aandacht te geven aan wat Jan te berde bracht. 
Interessant was de aandacht die hij vroeg voor het nakomen van 
gebruiken en mores. Ook uiterlijkheden als het speldje en de vaantjes 
behoren daartoe. Natuurlijk zijn dat rituelen die anno nu vaak als 
ouderwets overboord gegooid worden. Maar is dat laatste niet veel meer 
een kwestie van gemakzucht dan afstand nemen van ongepast 
conservatisme? (Kort daarna overigens gedemonstreerd bij het 
houthakken: de helft komt niet opdagen zonder zich af te melden.) 
Ook vroeg Jan aandacht voor het bezoeken van andere clubs. Natuurlijk 
een goed idee, alleen komt er helemaal niets van terecht. Kom nou zeg, 
het kost al moeite om twee avonden in de maand de eigen club te 
bezoeken, laat staan eens in de zoveel jaar naar Dorsten te gaan en dan 
ook nog af en toe naar een andere club? 
Heel boeiend werd het toen Jan een probleem voorlegde over een 
verhuizende vrouwelijke Lion naar een stad met alleen mannenclubs. 
Hoe zouden wij daar op reageren, even los van het feit dat wij in 
Doetinchem een vrouwenclub hebben? 
Een paar felle reacties die aan duidelijke en scherpe afkeuring van zo 
iets onbestaanbaars in onze club niets aan duidelijkheid te wensen 
overlieten, deden mij denken aan een krantenartikel over de verdomming 
in Nederland: the Dutch knowledge disease. Daarin kwam ook aan de 
orde het verschil van debatteren rond de verkiezingen tussen mannen en 
vrouwen. Vrouwen kunnen het in debat eigenlijk wel met elkaar vinden 
ondanks verschillende opvattingen. “Bij de heren daarentegen is er in 
debat wat minder testosteron nodig en wat meer hersenen.” Ik heb 
daarom mijn mond maar gehouden. 
 
HB 
 
 
 
 
 
 
 
 

Moderne speeltjes en oude tradities. 
 



Tijdens het houthakken bij Arnold liep onze eigen president rond met een 
digitale camera. Ik dacht dat hij die geleend had van buurman Henk  
om ons bulletin weer van fraaie plaatjes te voorzien. Fout, hij had er zelf  
een aangeschaft! Je kunt er zelfs filmpjes mee maken en daardoor kon ik  
hem bewonderen tijdens een afdaling tijdens zijn laatste  
wintersport-vakantie. (Hoewel bewonderen, ik zag een klein figuurtje  
van een berg afkomen met de souplesse van iemand die pas bij  
Medifit begonnen is. Niet aan denken trouwens dat Kees van S.  
ons daar ooit een rond-leiding geeft.)  
  
Een paar dagen later had ik plotseling een mail-probleem. Ik kon 
onmogelijk de post op mijn computer binnenhalen en ook was ik er niet 
zeker van dat verzonden post ook echt wel verzonden was. Instellingen 
gecontroleerd, computer een paar keer opnieuw opgestart, niets hielp. 
Mijn wizz-kid neefje voor computerbarre tijden niet te bereiken en de 
deadline van het bulletin in aantocht. 
Gelukkig waren Gus en ik niet de enige Lions op de afscheidsreceptie 
van Martin en daar hoorde ik dat mijn mailprobleem vermoedelijk 
veroorzaakt was door Marnix. En jawel, als trotse nieuwbakken digitale 
fotograaf had hij mij 5 foto’s opgestuurd die met zijn nieuwe toestel 
waren gemaakt. En omdat hij er niet zeker van was of het goed gegaan 
was had hij het in tweevoud gestuurd. 
Helaas was hij nog niet in staat om foto’s gecomprimeerd te versturen 
waardoor de bestanden buitengewoon groot zijn. De oplossing zou 
wellicht zijn om een paar uur de post binnen te halen en jawel, die avond 
nog om negen uur on-line gegaan en kort voor middernacht voor 
middernacht had ik tweemaal 5 foto’s binnen en enkele waarschuwingen 
van mijn provider voor de te grote bestanden. Om ruimte te besparen 
heb ik ze direkt weer verwijderd in de wetenschap dat Henk Drost 
inmiddels dezelfde foto’s op onze eigen website had geplaatst. En dat 
gaat een stuk sneller. Moderne speeltjes zijn leuk, maar wel eerst even 
de gebruiksaanwijzing lezen. 
Maar oude traditie zijn minstens even leuk. Dat merkten wij op 
bovengenoemde afscheidsborrel. Terwijl zij zo’n beetje als Lions bij 
elkaar stonden te praten en te drinken, maakte Theo Kamps zich uit 
onze gelederen los om naast martin een stoel te pakken en er op te 
klimmen. De verbaasde menigte dwong hij tot stilzwijgen, daarmee ook 
de al lang in de rij staande mensen nog langer laten wachten, om op 
Kampiaanse wijze uit te leggen dat wij jubilarissen in onze club altijd 
toezingen en dat dat nu ook zou gaan gebeuren. Zoals het hoort dient 
Martin daarbij de stoel te beklimmen en onder de bezielende leiding van 
onze compositeur en dirigent zelve hebben wij waarschijnlijk de mooiste 



uitvoering gegeven van de twee jullie welbekende coupletten.  Wat 
kunnen tradities toch mooi zijn … 
 
HB 
 

Theo’s column 
 
 

Klimmen 

 
"Dat durf je niet!" werd er geroepen. "Je bent gek!" "Bluf!" "Grote mond, 
maar als het er op aan komt". Maar hij durfde best. Hij had zijn jas 
uitgetrokken, zijn schooltas in de berm van de weg gelegd en de veters 
van zijn schoenen bij het dubbelstrikken nog eens goed aangetrokken. 
Hij was naar de boom toegelopen, had naar boven gekeken -naar de 
vervaarlijk zwiepende top- en hij had zich met een brede grijns 
omgedraaid.  
"Zie je wel. Hij doet het niet! Hij neemt ons weer eens in de maling." 
hadden ze geroepen. "Natuurlijk doe ik het" had hij afgeweerd. "Het is 
een eitje voor wie zo goed kan klimmen als ik. Maar jullie moeten me 
alleen even helpen." Het gewone gehoon had uit de groep opgeklonken. 
"Ja, jij bent lekker. We moeten zeker eerst voorgaan en jou naar boven 
hijsen." 
Het had zelfs voor hem veel tijd en uitleg gekost om zijn vrienden en de 
meelopers over te halen om ze te laten doen wat hij lang geleden al 
gezien had dat nodig was. Een paar, die dichtbij woonden, waren snel 
naar huis gegaan en hadden lange touwen gehaald die de jongen in een 
tros om zijn schouder hing. Nog steeds geloofde niemand echt dat hij de 
tocht naar boven zou wagen. Het was er de boom niet voor en het weer 
niet naar. Niet dat het regende -dat hoefde niet eens omdat de stam door 
de dagenlange buien van de week ervoor groenbemost en glui-glad was. 
Maar de wind die over de velden joeg was ongekend hard en waaide, 
net als alles wat makkelijk losliet aan bomen, struiken en huizen, ook de 
ondeugd in het jong gerei los.  
En het was natuurlijk de boom.  
Ongeschonden hoog, want nog door geen van de jongens ooit 
bedwongen, stond het in haar beginsel takloze geval elke dag de buiten 
lopende schavuiten uit de dagen zoals jaren later de jonge meiden 
dezelfde jongens zouden trachten te verleiden tot stilgedroomde daden.  
Er waren er genoeg die het hadden geprobeerd. Maar verder dan een 
poging en de eerste drie meter waren ze dan niet gekomen. En de smak 



die onontkoombaar hun branie brak, was even hard als het gelach uit de 
kelen van jonge stuurlui.  
En nu stond hij daar. Het kleine ventje; de touwen in bundels op zijn 
rug; een glinstering in zijn ogen. Hij had nog nooit een openlijke poging 
ondernomen, maar in stilte had hij zich geoefend in klimmen. Geen 
boom was veilig geweest voor hem, maar ook geen boom was zuinig 
geweest op hem. Hij had zijn lessen geleerd en hij wist -oh hij wist zeker 
dat het hem zou lukken. Maar hij had gewacht op een moment waarop 
het bedwingen van de boom hem ook het meest in aanzien zou doen 
stijgen. Niet op een landerige, zonnige dag, maar op een dag dat 
niemand maar ook de geringste gedachte in die richting zou hebben, zou 
hij achteloos toeslaan.  
De eerste meters waren makkelijk geweest. Ook al voelde hij in de diepte 
van de stam al de bewegingen die hem straks, uitvergroot in de uitgroei 
van de kern, op de proef zouden stellen. Het enige dat viel was de 
gespannen stilte die hoorde bij die vreemde mengeling van bewondering 
en jaloezie waar heldendaden mee worden beschouwd.  
"En nou...." hij was aangekomen waar nog niemand ooit geweest was; 
leunend op die ene eenzame tak keek hij naar zijn vrienden beneden. "En 
nou maak ik vier touwen vast aan de stam en jullie moeten allemaal een 
touw helpen straktrekken en vasthouden. Anders beweegt de stam te 
veel en lukt het niet."  
"Jaaah… zo kan ik het ook." "Dat is niet de afspraak." Het verzet, hij had 
er op gerekend. Hij had zijn antwoorden klaar gehad en had zijn 
vrienden -of wie daar toen nog voor doorgingen- weten over te halen 
met woorden als "samen" en "schoonheid" en "eer" en "plezier" 
Zo stonden uiteindelijk vier touwen strak de stam te temmen waarlangs 
de jongen verder was geklommen naar hoogtes waar geluiden van 
beneden niet door konden dringen. Geluiden hadden er ook niet 
geklonken. Want knipogen klinken niet en grimassen gedijen beter in 
stilte. Opeens was de boom weer ongebonden. Vier touwen kronkelden 
als slangen aan haar stam, die zich in herwonnen vrijheid met de wilde 
winden mee bewoog.  
Eerst had hij het nog niet doorgehad. Maar toen hij -een meter of 4 
onderaan de top- ineens al zijn krachten nodig had om aan de stam te 
blijven hangen wist hij dat woorden als "samen" en "schoonheid" en "eer" 
en "plezier" geen blijvende uitwerking op mensen hebben. Met zijn plan 
om te proberen gezamenlijk de top te bereiken wist hij uiteindelijk alleen 
de grond te raken. Met een smak.  
 
 



 
Verjaardagen 
 
/De komende periode hopen de volgende lionsleden hun verjaardag te 
vieren: 

 
Jan Jurriëns, 9 februari 

Bert Lamers, 17 februari 
Henk Drost, 24 februari 
Marnix Jansen Venneboer, 1 maart 
Theo Kamps, 5 maart 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Van de redactie 
 

Voor de Lions die het hout hakken gemist hebben en natuurlijk ook voor zij die 
erbij waren, enkele impressies van een tweetal dagen van hard werken, veel 

gezelligheid en heel veel voldoening. Natuurlijk ook te zien op: 
www.lions.nl/doetinchem  



 
 
 



Commissies 2002  /  2003 
 
Leden   Hans Kietselaar, voorzitter 
    Hans de Vries                                                                                                                               
   Jan Kruit 
   Chris Geurink 
 
Social officer  Dick de Bruin 
 
Activiteiten  Toon Gasselink, voorzitter  
   Gerard Hehenkamp 
   Herman van den Broek 
   Bert Lamers 
   Jan Jurriëns 
   Jan Thijssen 
   Gerard Roelofsen 
   Theo Soontiëns 
   Bart-Jaap Pull ter Gunne  
   Koos Kuiper 
 
Jumelage  Jan Kruit, voorzitter 
   Henk Drost 
   Jan van Iersel 
   Martin Liefrink 
 
Jeugd   Dick de Bruin 
   Koos Kuiper 
 
Bulletin  Tom Jacobs, voorzitter 
   Henk Breuker 
   Ruud Wink 
   Bart-Jaap Pull ter Gunne 
 
Kascontrole  Theo Kamps 
   Hans Bruyn 
 
Tail Twisters  Theo Kamps 
   Chris Geurink 
 
Public Relations Ruud Wink 
 
Interservice  Wim Frommé 
   Bert Lamers 
 
Sjoelbak  Jan Thijssen, voorzitter 
   Henk Kets 
   Rien ter Brugge 
   Jan Loggers 
   Aart van Silfhout 
   Harry Mathijsen 
   Gerard Roelofsen 
 
ICT officer  Henk Drost    
              



Agenda 2002 / 2003 
 

 
2002 
 
21 augustus 2002  18.00 uur Barbeque bij Wil & Henk Kets 
4 september 2002 20.00 uur Doetinchem, 25 jaar geleden. 
     Jan Berends, oud voorzitter Oudheidkundige Vereniging  
     “Deutekom”, toont ons de transformatie van onze stad.  
18 september 2002  18.00 uur Tap Hap 
2 oktober 2002  20.00 uur Bedrijfsbezoek aan Carglass BV  te Doetinchem 
5 oktober 2002  19.00 uur Optreden “Achterdoek” in Dorsten (afgelast) 
16 oktober 2002  18.00 uur Tap Hap  
30 oktober 2002  19.00 uur Dinner for Papillons 
     (voorbereiding Lions 16.00 uur) 
6 november 2002  20.00 uur Jacqueline Mekelenkamp, manager bij Sterpolis, geeft  
     een kijkje achter de schermen over de afwikkeling van 
     personenschade 
10 november 2002  11.00 uur Jazz Fruhshoppen in de Reithalle Lippe-Bruch Gahlen 
     i.s.m. Lions Club Dorsten 
20 november 2002  18.00 uur Tap Hap met Lions Dorsten 
 4 december 2002  20.00 uur Henk Doedens vertelt over La Libertad (Nicaragua) 
     partnerstad van de gemeente Doetinchem 
18 december 2002  18.00 uur Tap Hap 
 

2003 
 
1 januari 2003    vervalt i.v.m. het nieuwe jaar 
11 januari 2003 15.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst met dames   
     Borrel en buffet bij “Het Borghhuis” 
22 januari 2003 18.00 uur Tap Hap 
5 februari 2003 20.00 uur        John Backus, anesthesist, maakt ons deelgenoot van de         
     wereld van de anesthesie 
19 februari 2003 18.00 uur Tap Hap 
5 maart 2003  20.00 uur Lionslid Henk Kouwenberg stelt zich voor in zijn 

praktijk (Heyermansstraat 8) 
19 maart 2003  18.00 uur Tap Hap 
2 april 2003  20.00 uur Achter de schermen van de Wereldwinkel 
16 april 2003  18.00 uur Tap Hap 
30 april 2003    Vervalt; Koninginnedag 
7 mei 2003  20.00 uur Lion .........................................presenteert zich 
21 mei 2003   18.00 uur Tap Hap 
4 juni 2003  20.00 uur Eesge Botma, architect en tevens Citrofiel, vertelt over   
     en showt zijn hobby 
18 juni 2003  18.00 uur Tap Hap 
2 juli 2003  18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons ladies 
  



Verjaardagen 

 
 
In de voorbije periodes zijn de volgende lions jarig geweest:  
 

Martin Liefrink, 11 december 
Chris Geurink, 14 december 
Ruud Wink, 23 december 
Gerard Hehenkamp, 5 januari 
Evert Bouma, 19 januari 

 
Bij deze (nogmaals) van harte gefeliciteerd! 
 
De komende periode hopen de volgende lionsleden hun verjaardag te 
vieren: 

 
Jan Jurriëns, 9 februari 

Bert Lamers, 17 februari 
Henk Drost, 24 februari 
Marnix Jansen Venneboer, 1 maart 
Theo Kamps, 5 maart 
/ 

 
 
 


